
Vyjádření předsednictva krajského sdružení Vysočina k probíhajícímu projednávání        
Společného programu pro komunální volby 2018 na půdě Republikového výboru: 
 
Republikový výbor zahájil jednání dne 19.7.2018. Tento termín považujeme za příliš           
pozdní. Jednání nepředcházela širší diskuse a projednávání se děje v časově krátkém            
úseku v období dovolených. Přitom JdŘ RV §6/1/g předpokládá zahájení jednání           
v návaznosti na vyhlášení termínu voleb, ke kterému došlo 31.5.2018. 
 
Společný program je zásadním výchozím dokumentem, bez něhož lze jen obtížně           
připravovat jednotlivé programy, neboť ty s ním musejí být dle §15 VŘ v souladu. Dále               
upozorňujeme na skutečnost, že předložený dokument „Otevřená a moderní radnice“          
pomíjí řadu komunálních témat – sociální služby, školství, dopravu, sport, péči o krajinu,            
otevřené formáty. Funkce společného programu má být návodná a jednotící, což je          
podstatné zvláště v případě komunálních voleb. Proto chceme, aby byl dostatečně           
komplexní. 
 
Máme za to, že okolnosti projednávání neodpovídají významu společného programu.          
Vyzýváme proto Republikový výbor, aby zhodnotil nastalou situaci a přijal opatření, která            
zamezí jejímu opakování. 
 
 
Za PKS Vysočina: 
 
Michaela Vodová 
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Milan Daďourek 
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Jan Pošvář 
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